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Raadsplein  
 

Datum vergadering: 18 november 2019 

Soort ronde:       Debatronde 

Onderwerp:     Mobiliteitsvisie: ‘Mobiliteit brengt Zwolle verder’ 
Voorzitter: Jacob Raap 

Griffier: Evert Jan Bagerman 

Locatie: Raadzaal  

 
Aanvang: 19.30 uur 

Sluiting:       23.05 uur 

Inbreng:    Inspreker: 
Edwin Koster namens de Fietsersbond Zwolle 

 
Fractie: Woordvoerder: 
ChristenUnie Ruben van de Belt 

GroenLinks Norman Finies 

Swollwacht Ron Klappe 

VVD Johran Willegers 

CDA Arjan Spaans 

D66 Alex van Dijk 

PvdA Mart oude Egbrink 

SP Brammert Geerling 

 
Portefeuillehouder William Dogger 

Toezegging 1 Er wordt bij Blauwnet aandacht gevraagd voor een betere 
internetverbinding in de treinen. 

Toezegging 2  De aanpak van de rotonde Eli Heimanslaan (Stadshagen) 
heeft voor het college prioriteit. Een voorstel voor de aanpak 
van deze rotonde zal worden gedaan bij de komende 
Perspectiefnota.  

Toezegging 3 De STOP(Stappen, Trappen, OV en Personenauto’s)-
methode is leidend, maar in bepaalde gebieden wordt 
maatwerk geleverd.  

Toezegging 4 Het college gaat onderzoeken in hoeverre het eigen 
materieel emissieloos kan zijn en komt hier schriftelijk op 
terug.  
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Toezegging 5 De wethouder gaat kijken naar de mogelijkheden om 
bruggen (v.b. Twistvlietbrug) niet tijdens de spits te 
bedienen, zodat er geen verkeersopstoppingen ontstaan. 

Toezegging 6  De wethouder zal de raad jaarlijks informeren over de 
uitkomsten van het bestuurlijk overleg met de provincie over 
mobiliteit en openbaar vervoer.  

Toezegging 7 Het college komt met een schriftelijke reactie op de 
mogelijkheden die het college ziet om snelle verbindingen te 
realiseren tussen mobipunten (multimodale 
overstapvoorzieningen) en stadshubs (overslagpunten voor 
stadslogistiek). 

Toezegging 8 Het college gaat nadenken over het al dan niet opstellen van 
een visie op het openbaar vervoer en zal de raad over de 
uitkomsten hiervan informeren. 

Openstaande vraag 1 De gemeente Den Haag heeft een oproep gedaan bij het 
Ministerie om over te gaan tot een helmverplichting voor 
snorfietsers. Deze oproep is mede ondertekend door de 
gemeente Zwolle. De wethouder gaat na of het Ministerie 
hier al een reactie op heeft gegeven en zal de raad hierover 
informeren. 

Openstaande vraag 2 De wethouder komt met een schriftelijke reactie op de wijze 
waarop de motie “Vervuilende scooters en brommers van de 
weg!” (22 januari 2018) verwerkt is in de Mobiliteitsvisie. 

Openstaande vraag 3 De wethouder komt schriftelijk terug op de wijze waarop het 
proces voor de aanvraag van elektrische laadpalen 
verbeterd kan worden.  

Openstaande vraag 4 De wethouder laat in een schriftelijke reactie aan de raad 
weten in welk vervolgplan de verbetering van de OV-
verbinding met bedrijventerreinen als Marslanden en 
Hessenpoort een plek zal krijgen. 

 
Aankondiging raadsinstrument Geen 

Conclusies: - De beslisnota is rijp voor besluitvorming 
- Op de openstaande vragen wordt een schriftelijke 

reactie gegeven voor de besluitvormingsronde. 

Vervolg: Naar besluitvormingsronde. 

Datum vervolgbehandeling: Raadsplein16 december 2020 
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